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1. /Ŝƭ ƛ ŎƘŀǊŀƪǘŜǊ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ ƻǊŀȊ ǇǊƻƎǊŀƳ 

tƻǿƛŀǘƻǿȅ ǇǊƻƎǊŀƳ ȊǿƛťƪǎȊŀƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ Ƴƛŀǎǘŀ YǊŀƪƻǿŀ ƴŀ ƭŀǘŀ нлму-нлпл ōťŘȊƛŜ ŘƻƪǳƳŜƴǘŜƳ 
ƻƪǊŜǏƭŀƧŊŎȅƳ ȊŀǎŀŘȅ ƛ ǿŀǊǳƴƪƛ ǇƻǿƛťƪǎȊŀƴƛŀ ǇƻǿƛŜǊȊŎƘƴƛ ƭŀǎƽǿ ƴŀ ǘŜǊŜƴƛŜ DƳƛƴȅ aƛŜƧǎƪƛŜƧ YǊŀƪƽǿΦ 
DƱƽǿƴȅƳ ŎŜƭŜƳ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ Ȋ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎŀƳƛ ōȅƱƻ ǇǊȊŜŘǎǘŀǿƛenie planowanych w 
Programie ŘȊƛŀƱŀƵ ƻǊŀȊ ȊŀǇŜǿƴƛŜƴƛŜ ƳƻȍƭƛǿƻǏŎƛ ȊŀŘŀǿŀƴƛŀ ǇȅǘŀƵ ƛ ǿȅǊŀȍŜƴƛŀ ƻǇƛƴƛƛ ǿ ŦƻǊƳƛŜ ƻǘǿŀǊǘŜƧ 
debaty. {Ǉƻǘƪŀƴƛŀ ƳƛŀƱȅ ŎƘŀǊŀƪǘŜǊ ƛƴŦƻǊƳŀŎȅƧƴƻ-ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅΣ ŘȊƛťƪƛ ŎȊŜƳǳ ŜƪǎǇŜǊŎƛ  
ƛ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎȅ ƳƻƎƭƛ ǇƻŘȊƛŜƭƛŏ ǎƛť ǿƱŀǎƴȅƳƛ ǎǇƻǎǘǊȊŜȍŜƴƛŀƳƛ ŘƻǘȅŎȊŊŎȅƳƛ ǇǊƻōƭŜƳŀǘȅƪƛ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ  
w Krakowie.  

Tabela 1Φ aƛŜƧǎŎŀ ƛ ǘŜǊƳƛƴȅ ǇǊȊŜǇǊƻǿŀŘȊƻƴȅŎƘ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎƧƛ ǎǇƻƱŜŎȊƴȅŎƘ 

Lokalizacja Dzielnice Termin 

{ȊƪƻƱŀ ǇƻŘǎǘŀǿƻǿŀ Ȋ ƻŘŘȊƛŀƱŀƳƛ ƛƴǘŜƎǊŀŎȅƧƴȅƳƛ 
ƴǊ мсн ƛƳΦ ²Φ {ȊŀŦŜǊŀΣ ǳƭΦ {ǘƻƧŀƱƻǿǎƪƛŜƎƻ ом 

VII-XIII 
12 czerwca 2017 

Godz. 17:00-19:00 

{ȊƪƻƱŀ ǇƻŘǎǘŀǿƻǿŀ ƴǊ ул ƛƳΦ ²Φ .ƻƎǳǎƱŀǿǎƪƛŜƎƻΣ  
Os. Na Skarpie 8 

XIV-XVIII 
13 czerwca 2017 

Godz. 17:00-19:00 

½ŜǎǇƽƱ {ȊƪƽƱ hƎƽƭƴƻƪǎȊǘŀƱŎŊŎȅŎƘ ƴǊ р ǿ YǊŀƪƻǿƛŜΣ  
ǳƭΦ /ƘŜƱƳƻƵǎƪƛŜƎƻ нп 

I-VII 
14 czerwca 2017 

Godz. 17:00-19:00 

 
{Ǉƻǘƪŀƴƛŀ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴŜ ǇǊȊŜōƛŜƎŀƱȅ ǿŜŘƱǳƎ ƴŀǎǘťǇǳƧŊŎŜƎƻ programu: 

 

Wydarzenie otwierali Moderatorzy przywitaniem ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ ƻǊŀȊ przedstawieniem zaproszonych 
ƎƻǏŎƛΦ bŀǎǘťǇƴƛŜ ƻǇƛǎŀƴŜ ȊƻǎǘŀƱȅ ŎŜƭŜ ƻǊŀȊ ŘƻƪƱŀŘƴȅ plan spotkania, ŎȊŀǎ ǘǊǿŀƴƛŀ ǇƻǎȊŎȊŜƎƽƭƴȅŎƘ 
ŜƭŜƳŜƴǘƽǿΣ ȊŀǎŀŘȅ ŘŜōŀǘƻǿŀƴƛŀΣ a ponadto ǿȅƧŀǏƴƛƻƴŀ ȊƻǎǘŀƱŀ Ǌƻƭŀ aƻŘŜǊŀǘƻǊƽǿ podczas 
spotkania. ² ǇƛŜǊǿǎȊŜƧΣ ƳŜǊȅǘƻǊȅŎȊƴŜƧ ŎȊťǏŎƛ ǎǇƻǘƪŀƴƛŀΣ eksperci - ǇǊȊŜŘǎǘŀǿƛŎƛŜƭŜ .ƛǳǊŀ ¦ǊȊŊŘȊŀƴƛŀ 
[ŀǎǳ ƛ DŜƻŘŜȊƧƛ [ŜǏƴŜƧ ƻǊŀȊ ½ŀǊȊŊŘǳ ½ƛŜƭŜƴƛ aƛŜƧǎƪƛŜƧ - przedstawiali ǎǿƻƧŜ ǇǊŜȊŜƴǘŀŎƧŜ ŘƻǘȅŎȊŊŎŜ 
problematyki spotkania. hƪǊŜǏƭƛƭƛ w nich ƎƱƽǿƴŜ ȊŀƱƻȍŜƴƛŀ ŘƻǘȅŎȊŊŎŜ ȊǿƛťƪǎȊŀƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ  
ǿ ƳƛŜǏŎƛŜ ƻǊŀȊ Ǉƭŀƴ ŘȊƛŀƱŀƵ na kolejne lata. ²ȅƧŀǏƴƛƻƴŜ ȊƻǎǘŀƱȅ ƪƭǳŎȊƻǿŜ ƪƻǊȊȅǏŎƛ Řƭŀ ƻōŜŎƴƻǏŎƛ ƭŀǎƽǿ 
ǿ ƳƛŜǏŎƛŜΣ ƻǇƛǎŀƴŜ ǇǊȊȅƪƱŀŘȅ ȊŀƎƻǎǇƻŘŀǊƻǿŀƴƛŀ ƭŀǎƽǿ ŎȊȅ ƪǊȅǘŜǊƛŀ ǿȅōƻǊǳ ǘŜǊŜƴƽǿ Řƻ ƻōƧťŎƛŀ 
programem. 

1. Otwarcie spotkania: Powitanie oraz 
przedstawienie zasad i celu spotkania

нΦ tǊŜȊŜƴǘŀŎƧŜ ŜƪǎǇŜǊǘƽǿ Ȋ ½ŀǊȊŊŘǳ ½ƛŜƭŜƴƛ aƛŜƧǎƪƛŜƧ 
ƻǊŀȊ .ƛǳǊŀ ¦ǊȊŊŘȊŀƴƛŀ [ŀǎǳ ƛ DŜƻŘŜȊƧƛ [ŜǏƴŜƧ

оΦ 5ȅǎƪǳǎƧŀ Ȋ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎŀƳƛ

4. Praca przy mapach

рΦ ½ŀƪƻƵŎȊŜƴƛŜ ǎǇƻǘƪŀƴƛŀ
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bŀ ƪŀƴǿƛŜ ȊŀǇǊŜȊŜƴǘƻǿŀƴȅŎƘ ȊŀƎŀŘƴƛŜƵΣ ǿ ŘǊǳƎƛŜƧ ŎȊťǏŎƛ ǎǇƻǘƪŀƵ ǇǊȊŜǇǊƻǿŀŘȊƻƴŀ ȊƻǎǘŀƱŀ dyskusja  
Ȋ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎŀƳƛΣ ǇƻǇǊȊŜŘȊƻƴŀ ǇƻƴƻǿƴȅƳ ǇǊȊȅǇƻƳƴƛŜƴƛŜƳ ȊŀǎŀŘ ŘŜōŀǘƻǿŀƴƛŀΦ bŀ ǎȊŎȊŜƎƽƱƻǿŜ 
Ǉȅǘŀƴƛŀ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ, ǿ ǎǇƻǎƽō ƳƻȍƭƛǿƛŜ ǿȅŎȊŜǊǇǳƧŊŎȅ, ǎǘŀǊŀƭƛ ǎƛť ǳŘȊƛŜƭƛŏ ƻŘǇƻǿƛŜŘȊƛ ȊŀǇǊƻǎȊŜƴƛ 
eksperci. tǊȊŜŘǎǘŀǿƛŀƴŜ ǇǊȊŜȊ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ ƻǇƛƴƛŜΣ ǳǿŀƎƛ ƛ Ǉƻǎǘǳƭŀǘȅ ōȅƱȅ ƴŀ ōƛŜȍŊŎƻ ȊŀǇƛǎȅǿŀƴŜΣ 
ƴŀǘƻƳƛŀǎǘ ƻŘǇƻǿƛŜŘȊƛ ƴŀ Ǉȅǘŀƴƛŀ ōȅƱȅ ǳŘȊƛŜƭŀƴŜ natychmiast po ich zadaniu. ²ȅƪŀȊ ǇȅǘŀƵ  
ƛ ƻŘǇƻǿƛŜŘȊƛ ȊƴŀƧŘǳƧŜ ǎƛť ǿ ŀƴŜƪǎƛŜ ƴƛƴƛŜƧǎȊŜƎƻ ǊŀǇƻǊǘǳΦ tƻ ǘŜƧ ŎȊťǏŎƛ ǊƻȊǇƻŎȊťǘƻ ǇǊŀŎť ǇǊȊȅ ƳŀǇŀŎƘ, 
ƪǘƽǊŜ ƛƭǳǎǘǊƻǿŀƱȅ Ǉƭŀƴƻǿŀƴȅ ǊƻȊƪƱŀŘ ƴƻǿȅŎƘ ǘŜǊŜƴƽǿ ȊŀƭŜǎƛŜƵ ƴŀ ƻōǎȊŀǊȊŜ DƳƛƴȅ aƛŜƧǎƪƛŜƧ YǊŀƪƽǿΦ  
Uczestnicy spotkanƛŀ ƳƻƎƭƛ ƻƪǊŜǏƭƛŏΣ Ȋŀ ǇƻƳƻŎŊ ȊŀǎŀŘȅ ǏǿƛŀǘŜƱ ǎȅƎƴŀƭƛȊŀŎȅƧƴȅŎƘΣ ƪǘƽǊŜ obszary (1) 
Ǉƻǿƛƴƴȅ ōȅŏ ȊŀƭŜǎƛŀƴŜ ς kolor zielonyΣ όнύ ƳƻƎŊ ōȅŏ ȊŀƭŜǎƛŀƴŜ ǇƻŘ ǇŜǿƴȅƳƛ ǿŀǊǳƴƪŀƳƛ ς ƪƻƭƻǊ ȍƽƱǘȅ 
- oraz (3) nie powinny Ȋƻǎǘŀŏ ǳƧťǘŜ ǿ ǇǊƻƎǊŀƳƛŜ ȊǿƛťƪǎȊŀƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ ς kolor czerwony. 

2. ¦ŎȊŜǎǘƴƛŎȅ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 

² ǘǊȊŜŎƘ ǎǇƻǘƪŀƴƛŀŎƘ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ ǳŎȊŜǎǘƴƛŎȊȅƱƻ ƱŊŎȊƴƛŜ му ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿΦ .ȅƭƛ ǘƻ m.in. 
przedstawiciele lokalnych ƻǊƎŀƴƛȊŀŎƧƛ ǇƻȊŀǊȊŊŘƻǿȅŎƘΣ ¦ǊȊťŘǳ aƛŀǎǘŀ YǊŀƪƻǿŀΣ ŀ ǘŀƪȍŜ ƻǎƻōȅ 
ȊŀƳƛŜǎȊƪǳƧŊŎŜ ǇƻǎȊŎȊŜƎƽƭƴŜ ŎȊťǏci miasta. ²ǏǊƽŘ ǳŎȊŜǎǘƴƛƪƽǿ ōȅƱȅ ƻōŜŎƴŜ ǘŀƪȍŜ ƻǎƻōȅ ǇǊȊȅƧŜȊŘƴŜΣ 
ƴǇΦ ǎǘǳŘŜƴŎƛ ƪǊŀƪƻǿǎƪƛŎƘ ǳŎȊŜƭƴƛ ƻǊŀȊ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎȅ ŀƎƭƻƳŜǊŀŎƧƛ ƪǊŀƪƻǿǎƪƛŜƧΦ 

Ponadto ȊŜ ǎǘǊƻƴȅ ǿȅƪƻƴŀǿŎƽǿ tǊƻƎǊŀƳǳΣ ǿ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎƧŀŎƘ ǳŘȊƛŀƱ ǿȊƛťƭƛ ǇǊŀŎƻǿƴƛŎȅ krakowskiego 
ƻŘŘȊƛŀƱǳ .ƛǳǊŀ ¦ǊȊŊŘȊŀƴƛŀ [ŀǎǳ ƛ DŜƻŘŜȊƧƛ [ŜǏƴŜƧ ƻǊŀȊ ½ŀǊȊŊŘǳ ½ƛŜƭŜƴƛ aƛŜƧǎƪƛŜƧΣ ōťŘŊŎŜƎƻ ƧŜŘƴƻǎǘƪŊ 
ƻǊƎŀƴƛȊŀŎȅƧƴŊ DƳƛƴȅ aƛŜƧǎƪƛŜƧ YǊŀƪƽǿ. Instytucje te reprezentowali: 

- ½ŘȊƛǎƱŀǿ {Ǉendel - Biuro ¦ǊȊŊŘȊŀƴƛŀ [ŀǎǳ ƛ DŜƻŘŜȊƧƛ [ŜǏƴŜƧΣ hŘŘȊƛŀƱ ǿ YǊŀƪƻǿƛŜ, Dyrektor;  

- Jan Lach ς Biuro ¦ǊȊŊŘȊŀƴƛŀ [ŀǎǳ ƛ DŜƻŘŜȊƧƛ [ŜǏƴŜƧΣ hŘŘȊƛŀƱ ǿ YǊŀƪƻǿƛŜΣ ½ŀǎǘťǇŎŀ 5ȅǊŜƪǘƻǊŀΤ 

- Sylwester Nalepa ς Biuro ¦ǊȊŊŘȊŀƴƛŀ [ŀǎǳ ƛ DŜƻŘŜȊƧƛ [ŜǏƴŜƧΣ hŘŘȊƛŀƱ ǿ YǊŀƪƻǿƛŜ, Kierownik; 

- Krzysztof Murzynowski - Biuro ¦ǊȊŊŘȊŀƴƛŀ [ŀǎǳ ƛ DŜƻŘŜȊƧƛ [ŜǏƴŜƧΣ hŘŘȊƛŀƱ ǿ YǊŀƪƻǿƛŜ, 
Technolog; 

- 5ŀǊƛǳǎȊ ²ƴťƪ ς ½ŀǊȊŊŘ ½ƛŜƭŜƴƛ aƛŜƧǎƪƛŜƧΣ YƛŜǊƻǿƴƛƪ ½ŜǎǇƻƱǳ ŘǎΦ [ŀǎƽǿ ƛ tǊȊȅǊƻŘȅΤ 

- tǊȊŜƳȅǎƱŀǿ {ȊǿŀƱƪƻ ς ZŀǊȊŊŘ Zieleni MiejskiejΣ DƱƽǿƴȅ {ǇŜŎƧŀƭƛǎǘŀ ǿ ½ŜǎǇƻƭŜ ŘǎΦ [ŀǎƽǿ  
i Przyrody; 

- YǊȊȅǎȊǘƻŦ ²ŎƛǎƱƻ ς ½ŀǊȊŊŘ ½ƛŜƭŜƴƛ aƛŜƧǎƪƛŜƧ, Oficer ds. Drzew. 

²ȅŘŀǊȊŜƴƛŜ ōȅƱƻ ǿǎǇƽƱƻǊƎŀƴƛȊƻǿŀƴŜ ƛ ƳƻŘŜǊƻǿŀƴŜ ǇǊȊŜȊ ƪƻƴǎǳƭǘŀƴǘƽǿ Ȋ /entrum Doradztwa 
Strategicznego. 
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3. tǊȊŜōƛŜƎ ǎǇƻǘƪŀƵ  ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ   
wȅǎΦмΦ [ƻƪŀƭƛȊŀŎƧŀ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 

 

3.1. tƻŘƎƽǊȊŜ 

{ǇƻǘƪŀƴƛŜ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴŜ Řƭŀ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ ŘȊƛŜƭƴƛŎ ±LL-XIII (5ťōƴƛƪƛΣ _ŀƎƛŜǿƴƛƪƛ-.ƻǊŜƪ CŀƱťŎƪƛΣ 
{ǿƻǎȊƻǿƛŎŜΣ tƻŘƎƽǊȊŜ 5ǳŎƘŀŎƪƛŜΣ .ƛŜȍŀƴƽǿ-tǊƻƪƻŎƛƳ ƻǊŀȊ tƻŘƎƽǊȊŜ) ȊƻǎǘŀƱƻ ǇǊȊŜǇǊƻǿŀŘȊƻƴŜ  
w Szkole PƻŘǎǘŀǿƻǿŜƧ Ȋ ƻŘŘȊƛŀƱŀƳƛ ƛƴǘŜƎǊŀŎȅƧƴymi nr 162 w dniu 12 czerwca o godzinie 17:00. 
¦ŎȊŜǎǘƴƛŎȅ ǎǇƻǘƪŀƴƛŀ ōȅƭƛ ōŀǊŘȊƻ ŀƪǘȅǿƴƛΣ ƻ ŎȊȅƳ ǏǿƛŀŘŎȊȅ ƛƭƻǏŏ ȊŀŘŀƴȅŎƘ ǇȅǘŀƵ ƛ ǇǊȊŜŘǎǘŀǿƛƻƴȅŎƘ 
uwag. ½ŀƛƴǘŜǊŜǎƻǿŀƴƛŜ ŘƻǘȅŎȊȅƱƻ ȊǿƱŀǎȊŎȊŀ ǎȊŎȊŜƎƽƱƽǿ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ȊŀƭŜǎƛŀƴƛŀ ȊǿƛŊȊŀƴȅŎƘ Ȋ ƧŜƎƻ 
ƪƻǎȊǘŀƳƛΣ ǘŜǊŜƴŀƳƛ ȊŀƭŜǎƛŜƵ ƻǊŀȊ ȊŀǎŀŘŀƳƛ ǿȅōƻǊǳ ƎǊǳƴǘƽǿΣ ȊǿƱŀǎȊŎȊŀ ǿ ǇǊȊȅǇŀŘƪǳ ŘȊƛŀƱŜƪ 
prywatnych. YƻƻǊŘȅƴŀǘƻǊȊȅ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ǿǎƪŀȊŀƭƛ ƴŀ ōƛŜȍŊŎŊ ǿǎǇƽƱǇǊŀŎť ǿ ǘȅƳ ȊŀƪǊŜǎƛŜ Ȋ [ŀǎŀƳƛ 
tŀƵǎǘǿƻǿȅƳƛ ƻǊŀȊ ¦ƴƛǿŜǊǎȅǘŜǘŜƳ wƻƭƴƛŎȊȅƳ ς ǇƻŘƳƛƻǘȅ ǘŜ ōťŘŊ ǎƱǳȍȅƱȅ ǿǎǇŀǊŎƛŜƳ ƳŜǊȅǘƻǊȅŎȊƴȅƳΣ 
technicznym oraz materialnym. tǊƻōƭŜƳŀǘȅƪŀ ǿƱŀǎƴƻǏŎƛ ƎǊǳƴǘƽǿ ōȅƱŀ ȊŀƎŀŘƴƛŜƴƛŜƳ ƴŀƧŎȊťǏŎƛŜƧ 
poruszanym w trakcie spotkania. tƻƧŀǿƛŀƱȅ ǎƛť ǿŊǘǇƭƛǿƻǏŎƛ ǿ ȊǿƛŊȊƪǳ Ȋ ŘƻǎǘƻǎƻǿŀƴƛŜƳ ǇǊƻƎǊŀƳǳ Řƻ 
ŀƪǘǳŀƭƴȅŎƘ ƭǳō ǇǊȊȅƎƻǘƻǿȅǿŀƴȅŎƘ aƛŜƧǎŎƻǿȅŎƘ tƭŀƴƽǿ ½ŀƎƻǎǇƻŘŀǊƻǿŀƴƛŀ tǊȊŜǎǘǊȊŜƴƴŜƎƻΣ ŀ ǘŀƪȍŜ 
ǳǿȊƎƭťŘƴƛŜƴƛŜƳ ƪƻǊȅǘŀǊȊȅ ǇǊȊŜǿƛŜǘǊȊŀƴƛŀ ƳƛŀǎǘŀΣ ȊŀǇŜǿƴƛŀƧŊŎȅŎƘ ǇǊȊŜǇƱȅǿ ǎǘǊǳƳƛŜni powietrza na 
jego obszarze, ǿ ǎȊŎȊŜƎƽƭƴƻǏŎƛ ǿ ǇǊȊȅǇŀŘƪǳ ǿȅǎǘŊǇƛŜƴƛŀ ȊŀƴƛŜŎȊȅǎȊŎȊŜƵ όǎƳƻƎǳύΦ Organizatorzy 
ǇƻŘƪǊŜǏƭƛƭƛΣ ȍŜ Ȋ ǿȅƧŊǘƪƛŜƳ ǘŜǊŜƴƽǿΣ ƪǘƽǊŜ Ƨǳȍ ǇƻŘƭŜƎƱȅ αǎŀƳƻȊŀƭŜǎƛŜƴƛǳέΣ ƴƛŜ ǇǊȊŜǿƛŘǳƧŜ ǎƛť 
powƛťƪǎȊŀƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ ƴǇΦ ǿȊŘƱǳȍ koryta rzeki ²ƛǎƱȅΦ  LƴƴȅƳ ȊŀƎŀŘƴƛŜƴƛŜƳ ōȅƱƻ ǿǎƪŀȊŀƴƛŜ na obawy 
ȊǿƛŊȊŀƴŜ Ȋ ǿȅǎǘŊǇƛŜƴƛŜƳ ǘȊǿΦ ǎȅƴŘǊƻƳǳ bLa.¸1 - ƳƛŜǎȊƪŀƵŎȅ Ȋ ƧŜŘƴŜƧ ǎǘǊƻƴȅ ŎƘŎŊ ƭŀǎƽǿΣ ale z drugiej 
ƴƛŜƪƻƴƛŜŎȊƴƛŜ ōťŘŊ ŎƘťǘƴƛ ǇǊȊŜȊƴŀŎȊȅŏ ǿƱŀǎƴe ŘȊƛŀƱki pod zalesienia.  

W trakcie dyskusji wspomniana zƻǎǘŀƱŀ ǇƻǘǊȊŜōŀ zalesiania okolic .ŀǊȅŎȊȅΣ ŀ ŘƻƪƱŀŘƴƛŜ ƎǊǳƴǘƽǿ Ǉƻ 
αIŀƭƛƴƽǿŎŜέΦ Z koleiΣ ȊŘŀƴƛŜƳ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿΣ zalesienie ǘŜǊŜƴƽǿ ȊƴŀƧŘǳƧŊŎȅŎƘ ǎƛť ƴŀ ǎƪǊȊȅȍƻǿŀƴƛǳ 
linii kolejowej w kierunkǳ {ƪŀǿƛƴȅ Ȋ ŀǳǘƻǎǘǊŀŘŊ !п ǇƻȊǿƻƭƛƱƻōȅ ƴŀ ǳǘǿƻǊȊŜƴƛŜ ōǳŦƻǊŀ ƳƛťŘȊȅ ŘǊƻƎŊ 
a obszarami cennymi przyrodniczo, ƴŀ ƪǘƽǊȅŎƘ ǿȅǎǘťǇǳƧŊ ȊǿƛŜǊȊťǘŀ ƻǊŀȊ ǊȊŀŘƪƛŜ ǊƻǏƭƛƴȅΣ ƴǇΦ ƎƱƻƎƛΦ W 
tym przypadku lŀǎ ƳƽƎƱōȅ ǎǘŀƴƻǿƛŏ ƻǎƱƻƴť ƳΦƛƴΦ ǇǊȊŜŘ ƘŀƱŀǎŜƳ ƛ ǎǇŀƭƛƴŀƳƛΦ ²ŀǊǳƴƪƛŜƳΣ ƪǘƽǊȅ 
ǇƻŘƪǊŜǏƭƻƴƻ jest jednak ŘōŀƱƻǏŏ ƻ ȊŀŎƘƻǿŀƴƛŜ ǘǳǘŜƧǎȊŜƧ ōƛƻǊƽȍƴƻǊƻŘƴƻǏŎƛΦ Ponadto, w otwartej 

                                                      
1 NIMBY ς akronim Not In My Back Yard = ƴƛŜ ǿ ƳƻƛƳ ƻƎǊƽŘƪǳΤ ȊƧŀǿƛǎƪƻ ƻȊƴŀŎȊŀΣ ȍŜ ƳƛƳƻ ƻƎƽƭƴŜƎƻ ǇƻǇŀǊŎƛŀ Řƭŀ ǇǊƻƧŜƪǘǳ 
(inwestycji), osoba ǎǇǊȊŜŎƛǿƛŀ ǎƛť ƭƻƪŀƭƛȊŀŎƧƛ Ǝƻ ǿ ǎǿƻƛƳ ƴŀƧōƭƛȍǎȊȅƳ ǎŊǎƛŜŘȊǘǿƛŜΦ 
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dyskusji wǎƪŀȊŀƴƻ ƴŀ ƳƻȍƭƛǿƻǏŏ ǇǊȊŜƪǿŀƭƛŦƛƪƻǿŀƴƛŀ ȊŀŘǊȊŜǿƛŜƵ ƱťƎƻǿȅŎƘ ȊƴŀƧŘǳƧŊŎȅŎƘ ǎƛť w 
okolicach kompleksu Drwinka ƴŀ ƻōǎȊŀǊȅ ƭŜǏƴŜΦ ½ŀƭŜŎŀ ǎƛť - Ŏƻ ǇƻŘƪǊŜǏƭƻƴƻ ǘŀƪȍŜ ǇƻŘŎȊŀǎ ǎǇƻǘƪŀƴƛŀ 
Řƭŀ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ YǊƻǿƻŘǊȊȅ ς ǇƻǎȊŜǊȊŜƴƛŜ [ŀǎƪǳ ²ƻƭǎƪƛŜƎƻ ǿ ǘŀƪƛ ǎǇƻǎƽōΣ ŀōȅ ǇƻƱŊŎȊȅŏ Ǝƻ Ȋ ǘȊǿΦ 
Sikornikiem. LƴƴŜ ƻōǎȊŀǊȅΣ ƪǘƽǊŜ Ǉƻǿƛƴƴȅ ōȅŏ ǿƱŊŎȊƻƴŜ Řƻ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ǘƻ ƎǊǳƴǘȅ ǇƻȊƻǎǘŀƱŜ Ǉƻ 
zabezpieczeniu ǘŜǊŜƴƽǿ ǇƻŘ ōǳŘƻǿť autostrady A4, ȊƴŀƧŘǳƧŊŎŜ ǎƛť ƴŀ ǇƻƱǳŘƴƛŜ ƻŘ ǳƭΦ /ŜŎƘƻǿŜƧΣ ŀ 
ǘŀƪȍŜ ƎǊǳƴǘȅ ƴŀ ǇƽƱƴƻŎ ƻŘ ƎǊŀƴƛŎȅ Ȋ [ƛōŜǊǘƻǿŜƳΦ ² ƻǇƛƴƛƛ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿΣ ƴiejasna pozostaje sytuacja 
ƻōǎȊŀǊǳ ǿƻƪƽƱ ǎǘŀǿǳ YǊƽƭƽǿƪŀΦ Teren ten ǎǘŀƴƻǿƛ ǳȍȅǘŜƪ ŜƪƻƭƻƎƛŎȊƴȅΣ ǿƻōŜŎ ŎȊŜƎƻ ƪƻƴƛŜŎȊƴŜ ōťŘȊƛŜ 
ȊōŀŘŀƴƛŜ ƳƻȍƭƛǿƻǏŎƛ ȊŀƭŜǎƛŀƴƛŀ ƎǊǳƴǘƽǿ Ǝƻ ƻǘŀŎȊŀƧŊŎȅŎƘΣ ǇƻŘƻōƴƛŜ Ƨŀƪ ǿ ǇǊȊȅǇŀŘƪǳ ƻōŜŎƴȅŎƘ ǿ 
Ǉƻōƭƛȍǳ ȊƛƴǿŜƴǘŀǊȅȊƻǿŀƴȅŎƘ ƻŎȊŜƪ ǿƻŘƴȅŎƘ ǎǘŀƴƻǿƛŊŎȅŎƘ ƳƛŜƧǎŎŀ ǊƻȊǊƻŘǳ ǇƱŀȊƽǿΦ Ponadto 
ȊŘŀƴƛŜƳ ǳŎȊŜǎǘƴƛƪƽǿ ǇǊȊŜƪƭŀǎȅŦƛƪƻǿŀƴƛŜ2 ƴƛŜƪǘƽǊȅŎƘ ƻōǎȊŀǊƽǿΣ ƴǇΦ ǇŀǊƪƽǿΣ ƴŀ ƭŀǎȅΣ ŘŀƱƻōȅ ǎȊŀƴǎť 
ƴŀ ƛŎƘ ƻŎƘǊƻƴť ǇǊȊŜŘ ŜǿŜƴǘǳŀƭƴŊ ȊŀōǳŘƻǿŊΦ Uczestnicy spotkania byli przeciwni zalesianiu okolic 
ŦƻǊǘǳ .ƻŘȊƽǿΣ ǘƱǳƳŀŎȊŊŎ ǘƻ ƻōŜŎƴƻǏŎƛŊ na tym terenie ǊƻǏƭƛƴ ƪǎŜǊƻǘŜǊƳƛŎȊƴȅŎƘΣ co predestynuje ten 
ƻōǎȊŀǊ Řƻ ƻōƧťŎƛŀ ƻŎƘǊƻƴŊ ǇǊȊȅǊƻŘƴƛŎȊŊΦ  

3.2. Nowa Huta 

{ǇƻǘƪŀƴƛŜ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴŜ Řƭŀ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ ŘȊƛŜƭƴƛŎ ·L±-XVIII (/ȊȅȍȅƴȅΣ aƛǎǘǊȊŜƧƻǿƛŎŜΣ .ƛŜƵŎȊȅŎŜΣ 
²ȊƎƽǊȊŀ YǊȊŜǎƱŀǿƛŎƪƛŜ ƻǊŀȊ bƻǿŀ Iǳǘŀ) ƻŘōȅƱƻ ǎƛť ǿ {Ȋƪole Podstawowej nr 88 w dniu 13 czerwca  
o godzinie 17:00. tǊȊŜōƛŜƎƱƻ ƻƴƻ ȊƎƻŘƴƛŜ Ȋ ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƴȅƳ ǇǊogramem. Tematem najbardziej 
ƛƴǘŜǊŜǎǳƧŊŎȅƳ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ ǿǎŎƘƻŘƴƛŜƧ ŎȊťǏŎƛ YǊŀƪƻǿŀ ōȅƱȅ ƪǿŜǎǘƛŜ ȊǿƛŊȊŀƴŜ z dofinansowaniem 
lub rekompensatŊ Ȋ ǘȅǘǳƱǳ ǇǊȊŜȊƴŀŎȊŜƴƛŀ ƎǊǳƴǘƽǿ ǇǊȅǿŀǘƴȅŎƘ ǇƻŘ ǇǊƻƎǊŀƳ ȊŀƭŜǎƛŀƴƛŀΦ hǇǊƽŎȊ ǘŜƎƻ 
liczne pytania i uwagi ŘƻǘȅŎȊȅƱȅ ƻǎƛŜŘƭŀ Kantorowice ς ǿ ƪƻƴǘŜƪǏŎƛŜ ƻōŜŎƴƻǏŎƛ na jego terenie ŘȊƛŀƱŜƪ 
gminnych ƳƻȍƭƛǿȅŎƘ Řƻ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ. W odniesieniu do Lasku aƻƎƛƭǎƪƛŜƎƻ ƻǊŀȊ [ŀǎǳ _ťƎƻǿŜƎƻ 
Řȅǎƪǳǘƻǿŀƴŀ ōȅƱŀ ƳƻȍƭƛǿƻǏŏ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ ǎŊǎƛŀŘǳƧŊŎȅŎƘ Ȋ ƴƛƳƛ ŘȊƛŀƱŜƪΦ 

tƻŘŎȊŀǎ ŘȅǎƪǳǎƧƛ ǇǊȊȅ ƳŀǇŀŎƘ ǎǘǿƛŜǊŘȊƻƴƻΣ ȍŜ ǘŜǊŜƴŜƳΣ ƪǘƽǊȅ ōŜȊ ǿŊǘǇƛŜƴƛŀ ǇƻǿƛƴƛŜƴ Ȋƻǎǘŀŏ 
ǇƻŘŘŀƴȅ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛǳΣ ǎŊ ƎǊǳƴǘȅ ȊƴŀƧŘǳƧŊŎŜ ǎƛť ǿ ƴƛŜŎȊȅƴƴŜƧ obecnie ŎȊťǏŎƛ ǘŜǊŜƴƽǿ Huty im.  
T. SendzimiraΦ ²ǎƪŀȊŀƴƻ ǊƽǿƴƛŜȍ ƴŀ wǳǎȊŎȊťΣ ƻōŜŎƴƛŜ ǘŜǊŜƴ inwestycyjny, oraȊ ǘŜǊŜƴȅ Ȋŀ ½ƱƻƳŜȄŜƳ 
(ul. LƎƻƱƻƳǎƪŀύ Ƨŀƪƻ ǇƻǘŜƴŎƧŀƭƴŊ ǇǊȊŜǎǘǊȊŜƵ ȊŀƭŜǎƛŜƵ. ²ǏǊƽŘ ǳŎȊŜǎǘƴƛƪƽǿ ǎǇƻǘƪŀƴƛŀ ǇƻƧŀǿƛƱy ǎƛť ǘŀƪȍŜ 
ƎƱƻǎȅ ŘƻǘȅŎȊŊŎŜ ƳƻȍƭƛǿƻǏci ǇǊȊŜƪƭŀǎȅŦƛƪƻǿŀƴƛŀ ƛƴƴȅŎƘ ƻōǎȊŀǊƽǿΣ ǘŀƪƛŎƘ Ƨŀƪ ȊƴŀƧŘǳƧŊŎŜ ǎƛť ǇǊȊȅ  
ul. Lubockiej oraz w planowanym parku rzecznym 5Ʊǳōƴƛ ς Ȋ ǳǿŀƎƛ ƴŀ ŦŀƪǘΣ ƛȍ ǎŊ ƻƴŜ Ƨǳȍ ǿ wysokim 
stopniu zadrzewione. tƻƧŀǿƛƱƻ ǎƛť ǇȅǘŀƴƛŜ ƻ ƳƻȍƭƛǿƻǏŏ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ ǘŜǊŜƴƽǿ ƻƎǊƽŘƪƽǿ ŘȊƛŀƱƪƻǿȅŎƘΣ 
ƧŜŘƴŀƪ ȊŜ ǿȊƎƭťŘǳ ƴŀ ƛŎƘ ȊŀƎƻǎǇƻŘŀǊƻǿŀƴƛŜ ǿȅƪƭǳŎȊƻƴƻΣ ƴŀ ǘȅƳ ŜǘŀǇƛŜΣ ǿƱŊŎȊŜƴƛŜ ǘŜƎƻ ƻōǎȊŀǊǳ Řƻ 
Programu.  

² ǇǊȊȅǇŀŘƪǳ _Ŋƪ bƻǿƻƘǳŎƪƛŎƘΣ ǊƻȊǿŀȍŀƴŜ ōȅƱƻ ǇǊȊŜƪƭŀǎȅŦƛƪƻǿŀƴƛŜ ƛǎǘƴƛŜƧŊŎȅŎƘ ȊŀŘǊȊŜǿƛŜƵΦ 
²ǎǇƻƳƴƛŀƴȅ Ƨǳȍ ƻōǎȊŀǊ YŀƴǘƻǊƻǿƛŎ ƴŀǘƻƳƛŀǎǘ, ƴƛŜ ǇƻǿƛƴƛŜƴ ōȅŏΣ ȊŘŀƴƛŜƳ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿΣ zalesiany, 
na Ŏƻ ƳƻƎƱȅōȅ ǿǎƪŀȊȅǿŀŏ ȊŀǇƛǎȅ {ǘǳŘƛǳƳ YƛŜǊǳƴƪƽǿ ƛ Zagospodarowania Przestrzennego. Grunty w 
ǘŜƧ ƻƪƻƭƛŎȅ ƻǊŀȊ ƴŀ ǇƻƎǊŀƴƛŎȊǳ Ȋ ƳƛŜƧǎŎƻǿƻǏŎƛŊ tǊǳǎȅ ƳŀƧŊ ǿ ǿƛťƪǎȊƻǏŎƛ ŎƘŀǊŀƪǘŜǊ ǊƻƭƴƛŎȊȅΦ ² Ǉƻōƭƛȍǳ 
ōťŘȊƛŜ ǘŀƪȍŜ ǇǊȊŜōƛŜƎŀŏ ŘǊƻƎŀ ŜƪǎǇǊŜǎƻǿŀ {тΣ ŘƭŀǘŜƎƻ ǘŜȍ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎȅ ǎǇǊȊŜŎƛǿƛŀƧŊ ǎƛť ŘȊƛŀƱŀƴƛƻƳ 
ƻƎǊŀƴƛŎȊŀƧŊŎȅƳ szanse ƴŀ ŘŀƭǎȊŊ ȊŀōǳŘƻǿť ƳƛŜǎȊƪŀƴƛƻǿŊ ǿ ǘŜƧ ƭƻƪŀƭƛȊŀŎƧƛΦ ²ǎƪŀȊŀƴƻ ƴŀǘƻƳƛŀǎǘΣ ƛȍ 
ǇƻƎƱťōƛƻƴŜƧ ŀƴŀƭƛȊȅ ǿȅƳŀƎŀ ǎǘŀǘǳǎ ŘȊƛŀƱŜƪ ǎŊǎƛŀŘǳƧŊŎȅŎƘ Ȋ ǘǳǘŜƧǎȊȅƳƛ ōƭƻƪŀƳƛ ǎƻŎƧŀƭƴȅƳƛ (tzw. αŘȊƛƪƛŜ 
ŘȊƛŀƱƪƛέύΣ ƪǘƽǊŜ ōȅŏ ƳƻȍŜ ƳƻƎƱȅōȅ Ȋƻǎǘŀŏ ǿƱŊŎȊƻƴŜ Řƻ tǊƻƎǊŀƳǳ. Podczas dyskusji zŀǎǘŀƴŀǿƛŀƴƻ ǎƛť 
ǘŀƪȍŜ ƴŀŘ ƳƻȍƭƛǿƻǏŎƛŊ ǇǊȊŜƪƭŀǎȅŦƛƪƻǿŀƴƛŀ ŘȊƛŀƱŜƪ ƴǊ млт ƛ млуΣ ǎǘŀƴƻǿƛŊŎȅŎƘ ǘȊǿΦ ƻƎǊƽŘŜƪ 
ǎǇƻƱŜŎȊƴȅƳΣ ƧŜŘƴŀƪȍŜ ƻǎǘŀǘŜŎȊƴƛŜ ȊǊŜȊȅƎƴƻǿŀƴƻ Ȋ ǘŜƎƻ ǇƻƳȅǎƱǳ. 

                                                      
2 ¢ȊƴΦ ȊƳƛŀƴȅ ƪƭŀǎȅŦƛƪŀŎƧƛ ǿ ŜǿƛŘŜƴŎƧƛ ƎǊǳƴǘƽǿΦ 
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3.3. Krowodrza 

{ǇƻǘƪŀƴƛŜ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴŜ Řƭŀ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ ŘȊƛŜƭƴƛŎ I-VII ({ǘŀǊŜ aƛŀǎǘƻΣ DǊȊŜƎƽǊȊƪƛΣ tǊŊŘƴƛƪ /ȊŜǊǿƻƴȅΣ 
tǊŊŘƴƛƪ .ƛŀƱȅΣ YǊƻǿƻŘǊȊŀΣ .ǊƻƴƻǿƛŎŜΣ ½ǿƛŜǊȊȅƴƛŜŎ ƻǊŀȊ 5ťōƴƛƪƛ) ƻŘōȅƱƻ ǎƛť ǿ Zespole {ȊƪƽƱ 
hƎƽƭƴƻƪǎȊǘŀƱŎŊŎȅŎƘ ƴǊ р w dniu 14 czerwca o godzinie 17:00.  ¦ŎȊŜǎǘƴƛƪƽǿ spotkania konsultacyjnego 
ƛƴǘŜǊŜǎƻǿŀƱȅ ǇǊȊŜŘŜ ǿǎȊȅǎǘƪƛƳ ǘŀƪƛŜ ȊŀƎŀŘƴƛŜƴƛŀ Ƨŀƪ ǇƻǿƛťƪǎȊŜƴƛŜ ƭŀǎǳ ²ƛǘƪƻǿƛŎƪƛŜƎƻ ƻǊŀȊ ŦǳƴƪŎƧŀ 
ochronna lasu. 

Uczestnicy spotkania byli zgodni w zakresie potrzeby zalesienia okolic lasu Witkowickiego. Podobnie, 
ǇƻŘȊƛŜƭƻƴŀ ȊƻǎǘŀƱŀ ƻǇƛƴƛŀ, ǿȅǊŀȍƻƴŀ dnia poprzedniego przez ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ tƻŘƎƽǊȊŀ, dotycȊŊŎŀ 
ƳƻȍƭƛǿƻǏŎƛ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ ƻōǎȊŀǊƽǿ ǇƻƳƛťŘȊȅ [ŀǎƪƛŜƳ ²ƻƭǎƪƛƳ ŀ {ƛƪƻǊƴƛƪƛŜƳ ǿ ŎŜƭǳ ǇƻƱŊŎȊŜƴƛŀ ƻōǳ 
ƭŀǎƽǿΦ ²ǏǊƽŘ ƎƱƻǎƽǿ ǳŎȊŜǎǘƴƛƪƽǿ ǎǇƻǘƪŀƴƛŀ ǿȅǎǘŊǇƛƱƻ ǘŀƪȍŜ wskazanie na ƳƻȍƭƛǿƻǏŏ 
ǇǊȊŜƪƭŀǎȅŦƛƪƻǿŀƴƛŀ ƻōǎȊŀǊǳ .ƛŜƭŀƵǎƪƛŎƘ {ƪŀƱ, Ȋ ǳǿŀƎƛ ƴŀ ǘƻΣ ƛȍ ƧŜǎǘ to teren, ƪǘƽǊȅ ǇƻŘƭŜƎƱ Ƨǳȍ 
ŎȊťǏŎƛƻǿŜƳǳ αǎŀƳƻȊŀƭŜǎƛŜƴƛǳέΦ wƻȊǿŀȍŀƴƻ ǘŀƪȍŜ ƳƻȍƭƛǿƻǏŏ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ ǘŜǊŜƴƽǿ ǿƻƪƽƱ {ƪŀƱŜƪ 
¢ǿŀǊŘƻǿǎƪƛŜƎƻΣ Ŏƻ ǿȅƳŀƎŀƱƻōȅ ǇǊȊŜǇǊƻǿŀŘȊŜƴƛŀ analizy ƎǊǳƴǘƽǿ ƛ ǎǘŀǘǳǎǳ ƻŎƘǊƻƴƴŜƎƻ tego terenu. 
²ȅǊŀȍƻƴƻ ǿ ǘȅƳ ǘŜƳŀŎƛŜ ǿŊǘǇƭƛǿƻǏŎƛ ǿȅƴƛƪŀƧŊŎŜ ȊŜ ǎǇŜŎȅŦicznych ǳǿŀǊǳƴƪƻǿŀƵ ǇǊȊȅǊƻŘƴƛŎȊȅŎƘ 
tego miejsca np. ƻōŜŎƴƻǏŎƛ ǎƪŀƱ wapiennychΣ ƪǘƽǊŜ ǿǎƪǳǘŜƪ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ ƳƻƎƱȅōȅ Ȋƻǎǘŀŏ ǇǊȊȅǎƱƻƴƛťǘŜ. 
!ƴŀƭƻƎƛŎȊƴŜ ǿǎƪŀȊŀƴƛŀ ŘƻǘȅŎȊȅƱȅ ǘŜǊŜƴǳ ŦƻǊǘǳ Bodzƽǿ, Kostrza oraz ƪŀƳƛŜƴƛƻƱƻƳǳ ǿ aȅŘƭƴƛƪŀŎƘΦ  

W przypadku punktu widokowego zlokalizoǿŀƴŜƎƻ ǿ Ǉƻōƭƛȍǳ ŦƻǊǘǳ .ƻŘȊƽǿ ŘȅǎƪǳǘƻǿŀƴŜ ōȅƱƻ 
zalesienie ƻōǎȊŀǊƽǿ ǿ ƧŜƎƻ ōŜȊǇƻǏǊŜŘƴƛƳ ǎŊǎƛŜŘȊǘǿƛŜ, przy czym ƳƛŜǎȊƪŀƵŎȅ ǿǎƪŀȊȅǿŀƭƛ, ȍŜ obecnie 
z tego terenu ƪƻǊȊȅǎǘŀƧŊ aktywnie m.in. paralotniarzeΣ ǳȍȅǘƪƻǿƴƛŎȅ ƪƱŀŘƽǿ ŎȊȅ ǊƻǿŜǊȊȅǏŎƛΣ ǇǊȊŜȊ Ŏƻ 
zwiťƪǎȊŜƴƛŜ ǘǳǘŜƧǎȊŜƎƻ ŘǊȊŜǿƻǎǘŀƴǳ ƳƻȍŜ ǎǘŀƴƻǿƛŏ ǇǊȊŜǎȊƪƻŘť Řƭŀ ƛŎƘ dalszej ŀƪǘȅǿƴƻǏŎƛΦ  

W trakcie dyskusji wȅǊŀȍŀƴƻ ǿŊǘǇƭƛǿƻǏŎƛ ŘƻǘȅŎȊŊŎŜ ǘŜǊŜƴǳ tǊȊŜƎƻǊȊŀƱΣ ƪǘƽǊȅ ǇƻƳƛƳƻΣ ȍŜ jest Ƨǳȍ w 
ŘǳȍŜƧ ŎȊťǏŎƛ ȊŀƭŜǎƛƻƴȅΣ ƳƻȍŜ ȊƴŀƧŘƻǿŀŏ ǎƛť ǇƻŘ ƻŎƘǊƻƴŊ ǇǊȊȅǊƻŘƴƛŎȊŊ, wobec czego ŘȊƛŀƱŀƴƛŀ 
ǳƪƛŜǊǳƴƪƻǿŀƴŜ ƴŀ ǇǊȊŜƪǎȊǘŀƱŎŀƴƛŜ jego ekosystemu ƳƻƎŊ ƻƪŀȊŀŏ ǎƛť ƴƛŜƳƻȍƭƛǿŜ. Podczas dyskusji 
ƴƛŜ ǿǎƪŀȊŀƴƻ ǘŜǊŜƴƽǿΣ ƪǘƽǊŜ ȊŘŀƴƛŜƳ ǳŎȊŜǎǘƴƛƪƽǿ ȊŘŜŎȅŘƻǿŀƴƛŜ ƴƛŜ Ǉƻǿƛƴƴȅ Ȋƻǎǘŀŏ ǿƱŊŎȊƻƴŜ Řƻ 
ǇǊƻƎǊŀƳǳ ȊǿƛťƪǎȊŀƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛΦ 
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Rys. 2. ZestaǿƛŜƴƛŜ ǳǿŀƎ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ ŘƻǘȅŎȊŊŎȅŎƘ ȊŀƭŜǎƛŀƴƛŀ YǊŀƪƻǿŀ ǇƻŘŎȊŀǎ ǇǊŀŎȅ ǇǊȊȅ mapie 

ǿŜŘƱǳƎ ȊŀǎŀŘȅ ǏǿƛŀǘŜƱ ǎȅƎƴŀƭƛȊŀŎȅƧƴȅŎƘ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

bƛŜ ȊŀƭŜǎƛŀŏ

ωhƪƻƭƛŎŜ ŦƻǊǘǳ .ƻŘȊƽǿ Ȋ ǳǿŀƎƛ ƴŀ ǊƻǏƭƛƴȅ ƪǎŜǊƻǘŜǊƳƛŎȊƴŜ - obszar znajduje 
ǎƛť ǇƻŘ ǇƻǘŜƴŎƧŀƭƴŊ ƻŎƘǊƻƴŊ ǇǊȊȅǊƻŘƴƛŎȊŊΦ

ωKantorowice oraz granica z Prusami - tereny rolnicze.

ωhƎǊƽŘŜƪ ƳƛŜƧǎƪƛ -ǎǇƻƱŜŎȊƴȅ ǿ YŀƴǘƻǊƻǿƛŎŀŎƘ όŘȊƛŀƱƪƛ ƴǊ млт ƛ млуύ ς
ŘȊƛŀƱƪƛ ƎƳƛƴƴŜΣ ƪǘƽǊŜ Ƨǳȍ ǳƭŜƎƱȅ αǎŀƳƻȊŀƭŜǎƛŜƴƛǳέΦ

½ŀƭŜǎƛŀŏ ǇƻŘ ǇŜǿƴȅƳƛ ǿŀǊǳƴƪŀƳƛ

ω²ƻƪƽƱ ǎǘŀǿǳ YǊƽƭƽǿƪŀ ςŘƻ ǇǊȊŜŀƴŀƭƛȊƻǿŀƴƛŀ ǇƻŘ ƪŊǘŜƳ ƻŎƘǊƻƴȅ 
przyrody.

ω_Ŋƪƛ bƻǿƻƘǳŎƪƛŜ ςǊƻȊǿŀȍŜƴƛŜ ǇǊȊŜƪƭŀǎȅŦƛƪƻǿŀƴƛŀ ƛǎǘƴƛŜƧŊŎȅŎƘ 
ȊŀŘǊȊŜǿƛŜƵΦ

ω{ƪŀƱƪƛ ¢ǿŀǊŘƻǿǎƪƛŜƎƻ ςǿŊǘǇƭƛǿƻǏŎƛ ǿȅƴƛƪŀƧŊŎŜ ȊŜ ǎǇŜŎȅŦƛŎȊƴȅŎƘ 
ǳǿŀǊǳƴƪƻǿŀƵ ǇǊȊȅǊƻŘƴƛŎȊȅŎƘΦ !ƴŀƭƻƎƛŎȊƴƛŜΥ .ƻŘȊƽǿΣ YƻǎǘǊȊŜǿ ƛ 
ƪŀƳƛŜƴƛƻƱƻƳ ǿ aȅŘƭƴƛƪŀŎƘΦ 

ωCƻǊǘ .ƻŘȊƽǿ ςƴƛŜȊŀƭŜǎƛƻƴȅ Ǉǳƴƪǘ ǿƛŘƻƪƻǿȅ όƻōŜŎƴƛ ǎŊ ǘǳǘŀƧ 
ǇŀǊŀƭƻǘƴƛŀǊȊŜΣ ǊƻǿŜǊȊȅǏŎƛΣ ǳȍȅǘƪƻǿƴƛŎȅ ƪƱŀŘƽǿύΦ

ωtǊȊŜƎƻǊȊŀƱȅ ςŘƻ ǇǊȊŜŀƴŀƭƛȊƻǿŀƴƛŀ ǇƻŘ ƪŊǘŜƳ ƻŎƘǊƻƴȅ ǇǊȊȅǊƻŘȅΦ

½ŀƭŜǎƛŀŏ

ωhƪƻƭƛŎŜ .ŀǊȅŎȊȅΣ ǘŜǊŜƴ Ǉƻ ϦIŀƭƛƴƽǿŎŜϦΦ

ω{ƪǊȊȅȍƻǿŀƴƛŜ ƭƛƴƛƛ ƪƻƭŜƧƻǿŜƧ ƛ !п ǿ ƪƛŜǊǳƴƪǳ {ƪŀǿƛƴȅΦ

ωhƪƻƭƛŎŜ ƪƻƳǇƭŜƪǎǳ 5ǊǿƛƴƪŀΣ ǇǊȊŜƪǿŀƭƛŦƛƪƻǿŀƴƛŜ ȊŀŘǊȊŜǿƛŜƵ ƱťƎƻǿȅŎƘ ƴŀ 
las, park Jerzmanowskich.

ω¢ŜǊŜƴȅ ǇƻȊƻǎǘŀƱŜ Ǉƻ ȊŀōŜȊǇƛŜŎȊŜƴƛǳ ǇƻŘ ōǳŘƻǿť ŀǳǘƻǎǘǊŀŘȅ !п 
όƴŀ ǇƻƱǳŘƴƛŜ ƻŘ ǳƭΦ /ŜŎƘƻǿŜƧύΦ

ω¢ŜǊŜƴȅ ƴŀ ǇƽƱƴƻŎ ƻŘ ƎǊŀƴƛŎȅ Ȋ [ƛōŜǊǘƻǿŜƳΦ

ωtƻǎȊŜǊȊŜƴƛŜ [ŀǎƪǳ ²ƻƭǎƪƛŜƎƻ ό{ƛƪƻǊƴƛƪ ǇƻƱŊŎȊȅŏ Ȋ [ŀǎŜƳ ²ƻƭǎƪƛƳύΦ

ω¢ŜǊŜƴȅ ȊƭƻƪŀƭƛȊƻǿŀƴŜ ǿ ƴƛŜŎȊȅƴƴŜƧ ŎȊťǏŎƛ ŘŀǿƴŜƧ Iǳǘȅ ƛƳΦ ¢Φ {ŜƴŘȊƛƳƛǊŀΦ

ωRuszcza ςobecnie w projekcie planu jako tereny pod inwestycje. 

ω¢ŜǊŜƴȅ Ȋŀ ½ƱƻƳŜȄŜƳ όbƻǿŀ IǳǘŀύΦ

ωTereny przy ul. Lubockiej ςǘŜǊŜƴȅ ƻōŜŎƴƛŜ ƴƛŜ ƻōƧťǘŜ ǇƭŀƴŜƳΣ 
ŀ ƴƛŜƪǘƽǊŜ Ƨǳȍ αǎŀƳƻȊŀƭŜǎƛƻƴŜέΦ

ωhƎƽƱŜƳ ǘŜǊŜƴȅ Ƨǳȍ ȊŀŘǊȊŜǿƛƻƴŜ ςǇƻǇǊȊŜȊ ȊƳƛŀƴť ƛŎƘ ƪƭŀǎȅŦƛƪŀŎƧƛΦ

ωtǊȊŜƪƭŀǎȅŦƛƪƻǿŀƴƛŜ ǇŀǊƪǳ ǊȊŜŎȊƴŜƎƻ ǇǊȊȅ 5ƱǳōƴƛΦ

ωOkolice Witkowic - poszerzenie lasu Witkowickiego.

ω.ƛŜƭŀƵǎƪƛŜ {ƪŀƱȅ ςƻōǎȊŀǊ Ƨǳȍ ȊƴŀŎȊƴƛŜ αǎŀƳƻȊŀƭŜǎƛƻƴȅέΦ
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Rys.3. /ƘƳǳǊŀ ǎƱƽǿ ς ƴŀƧŎȊťǏŎƛŜƧ ǇŀŘŀƧŊŎŜ ƘŀǎƱŀ ǇƻŘŎȊŀǎ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎƧƛ 

 
  



 

1 0  μ wŀǇƻǊǘ ȊŜ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 
 

4. ½ŜǎǘŀǿƛŜƴƛŜ ǇȅǘŀƵ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ zadanych podczas spotkaƵ konsultacyjnych  
oraz eksperckich odpowiedzi na nie (w podziale na spotkania dzielnicowe) 

 
Nr Pytanie hŘǇƻǿƛŜŘȋ 
 th5Djw½9 

P/1 WŀƪƛŜ ƳƻƎť ǳȊȅǎƪŀŏ ƪƻǊȊȅǏŎƛ Ȋ 
ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ ǿƱŀǎƴȅŎƘ ƎǊǳƴǘƽǿ 
jako osoba prywatna? 

hǎƻōŀ ǇǊȅǿŀǘƴŀ ǇƻǎƛŀŘŀƧŊŎŀ ƎǊǳƴǘ ǇƻŘ ŜǿŜƴǘǳŀƭƴŜ 
ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŜ ƳƻȍŜ Ǝƻ ǎǇǊȊŜŘŀŏ Gminie Miejskiej YǊŀƪƽǿ, 
ƪǘƽǊŀ Ǝƻ zalesiΦ aƻȍŜ ǘŀƪȍŜ, ƴƛŜ ǎǇǊȊŜŘŀƧŊŎ ƎǊǳƴǘǳΣ 
ŘƻƱŊŎȊȅŏ go Řƻ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ȊŀƭŜǎƛŜƵ ƛ ǳȊȅǎƪŀŏ ȊǿǊƻǘ 
ƪƻǎȊǘƽǿ zalesienia (w postaci refundacjiύΣ ƪƻǎȊǘƽǿ 
ǇƛŜƭťƎƴŀŎƧƛΣ ȊŀōŜȊǇƛŜŎȊŜƴƛŀ przŜŘ ȊǿƛŜǊȊȅƴŊΣ ŎȊȅ ǘŜȍ 
ƪƻǎȊǘƽǿ grodzenia. Te wszystkie ƴŀƪƱŀŘȅ ȊƻǎǘŀƴŊ 
ȊǿǊƽŎƻƴŜ oraz zostanie udzielony ekwiwalent za 
ȊŀǇǊȊŜǎǘŀƴƛŜ ŘȊƛŀƱŀƭƴƻǏŎƛ ǊƻƭƴƛŎȊŜƧΣ ǇǊȊȅ ŎȊȅƳ ƳƻȍƭƛǿƻǏŏ 
uzyskania ekwiwalentu dotyczy ǿȅƱŊŎȊƴƛŜ ǊƻƭƴƛƪƽǿΦ 

P/2 Obecnie zalesienie miasta 
wynosi 4% - do jakiego odsetka 
powierzchni Krakowa powinny 
ŘƻƧǏŏ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ w 2040 r.? 

bƛŜ ƳƴƛŜƧ ƴƛȍ 8%, przy czym obecnie jest to oƪƻƱƻ пΣо҈. 
hȊƴŀŎȊŀ ǘƻΣ ȍŜ ƴŀƭŜȍȅ ȊƴŀƭŜȋŏ ƻƪƻƱƻ м плл ƘŜƪǘŀǊƽǿ 
powierzchni pod zalesienia, aōȅ ŘƻƧǏŏ Řƻ у҈ w 2040 roku. 

P/3 WŀƪƛŜ ǎŊ ƪƻǎȊǘȅ Programu dla 
Ƴƛŀǎǘŀ ƛ ŎȊȅ ōǳŘȍŜǘ Ƴƛŀǎǘŀ ƧŜǎǘ 
na to przygotowany?  

Obecnie nie ma jeszcze zarezerwowanych ǏǊƻŘƪƽǿ ƴŀ 
ǊŜŀƭƛȊŀŎƧť ǇǊƻƎǊŀƳǳΦ Dopiero gdy Program ōťŘȊƛŜ 
ǇǊȊȅƧťǘȅ i ȊƻǎǘŀƴŊ ǿȅǘȅǇƻǿŀƴŜ ƎǊǳƴǘȅ do zalesienia, 
ǿƽǿŎȊŀǎ ōťŘȊƛŜ Ƴƻȍƴŀ ȊŀƎǿŀǊŀƴǘƻǿŀŏ ƻŘǇƻǿƛŜŘƴƛŜ 
kwoty ƴŀ ȊŀƭŜǎƛŀƴƛŜ ǘȅŎƘ ǘŜǊŜƴƽǿ ŎȊȅ ǘŜȍ ƛŎƘ ǇƛŜƭťƎƴŀŎƧť 
ǿ ōǳŘȍŜŎƛŜ ƳƛŀǎǘŀΦ ² ǘȅƳ Ǌƻƪǳ ώнлмтϐ ȊƻǎǘŀƱȅ ȊǿƛťƪǎȊƻƴŜ 
ǏǊƻŘƪƛ ƴŀ ȊƛŜƭŜƵΣ ŘȊƛťƪƛ ŎȊŜƳǳ ƳƻƎƭƛǏƳȅ ǇƻǇǊŀǿƛŀŏ 
ƻōŜŎƴȅ ǎǘŀƴ ƭŀǎƽǿ. IƳ ǿƛťƪǎȊŜ ōťŘȊƛŜ ȊŀƛƴǘŜǊŜǎƻǿŀƴƛŜ 
mƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿΣ tym lepiej Řƭŀ ǎǇǊŀǿƴŜƧ ǊŜŀƭƛȊŀŎƧƛ ŘȊƛŀƱŀƵ 
ȊǿƛŊȊŀƴȅŎƘ ȊŜ ȊǿƛťƪǎȊŀƴƛŜƳ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ  
ǿ ƳƛŜǏŎƛŜ. 

P/4 aƛŜǎȊƪŀƵŎȅ Ȋ ƧŜŘƴŜƧ ǎǘǊƻƴȅ 
ŎƘŎŊ ƭŀǎƽǿΣ ŀƭŜ z drugiej - kiedy 
ǘǊȊŜōŀ ōťŘȊƛŜ ǇǊȊŜƪŀȊŀŏ pod 
zalesianie prywatne grunty, 
ƳƻȍŜ ǿȅǎǘŊǇƛŏ problem. Jak 
ōťŘȊƛŜ ǿȅƎƭŊŘŀŏ ǿ ǇǊŀƪǘȅŎŜ 
oddawaƴƛŜ ǘŜǊŜƴƽǿ 
prywatnych pod zalesienie? Na 
Ŏƻ ƳƻȍŜ ƭƛŎȊȅŏ ǿƱŀǏŎƛŎƛŜƭ 
ŘȊƛŀƱƪƛΚ 

WŜǏƭƛ ƪǘƻǏ ƴǇΦ ȊƎƱƻǎƛ ǇƻŘ zalesienie 20 ha ƎǊǳƴǘƽǿ do 
Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, to 
ǇǊȊŜȊ нл ƭŀǘ ōťŘȊƛŜ ƻǘǊȊȅƳȅǿŀƱ ok. 2 000 ȊƱ ƳƛŜǎƛťŎȊƴƛŜ. 
bŀƭŜȍȅ ȊƱƻȍȅŏ ǿƴƛƻǎŜƪ Řƻ ARiMR, przy czym wniosek musi 
ōȅŏ ǇƻŘǇŀǊǘȅ Programem (m.in. dokumentami takimi jak 
Ǉƭŀƴȅ ȊŀƭŜǎƛŜƵύΦ YƻǎȊǘȅ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ ǇƻƪǊȅǿŀƴŜ ōťŘŊ ǇǊȊŜȊ 
AƎŜƴŎƧť, a ƴƛŜ ƻǎƻōťΣ Řƻ ƪǘƽǊŜƧ ƴŀƭŜȍȅ ƎǊǳƴǘΦ 



 

1 1  μ wŀǇƻǊǘ ȊŜ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 
 

P/5 Czy koszty doradztwa ƭŜǏƴŜƎƻ 
ōťŘŊ ǇƻƴƻǎȊƻƴŜ ǇǊȊŜȊ 
ǿƱŀǏŎƛŎƛŜƭŀ ŘȊƛŀƱƪƛΣ ƪǘƽǊȅ 
ŎƘŎƛŀƱōȅ Ƨŀ ȊŀƭŜǎƛŏ? 

WŜȍŜƭƛ ǿƱŀǏŎƛŎƛŜƭ ŘȊƛŀƱƪƛ zdecyduje ǎƛť na zalesienie i jego 
wniosek zostanie zaakceptowanȅΣ ōťŘȊƛŜ ŎȊŜǊǇŀƱ jedynie 
ƪƻǊȊȅǏŎƛ w postaci np. ȊǿǊƽŎƻƴȅŎƘ ƪƻǎȊǘƽǿ zalesienia 
(musi na ǇƻŎȊŊǘƪǳ ǿȅŘŀǘƪƻǿŀŏΣ ŀƭŜ ǇƻǘŜƳ ȊƻǎǘŀƴƛŜ mu 
ǘƻ ǿ ǇŜƱƴƛ  ȊǿǊƽŎƻƴŜύΣ ƪƻǎȊǘƽǿ ǇƛŜƭťƎƴŀŎƧƛΣ 
zabezpieczenia przŜŘ ȊǿƛŜǊȊȅƴŊΣ ŎȊȅ ǘŜȍ ƎǊƻŘȊŜƴƛŀ. Te 
wszystkie ƴŀƪƱŀŘȅ ȊƻǎǘŀƴŊ ȊǿǊƽŎƻƴŜ oraz zostanie 
udzielony ŜƪǿƛǿŀƭŜƴǘ Ȋŀ ȊŀǇǊȊŜǎǘŀƴƛŜ ŘȊƛŀƱŀƭƴƻǏŎƛ 
ǊƻƭƴƛŎȊŜƧΣ ǇǊȊȅ ŎȊȅƳ ƳƻȍƭƛǿƻǏŏ ǳȊȅǎƪŀƴƛŀ ŜƪǿƛǿŀƭŜƴǘǳ 
dotyczy ǿȅƱŊŎȊƴƛŜ ǊƻƭƴƛƪƽǿΦ 

  



 

1 2  μ wŀǇƻǊǘ ȊŜ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 
 

 th5Djw½9 ŎŘΦ 
P/6 Czy ƧŜȍŜƭƛ dochodzi do 

αǎŀƳƻȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀέ όtzw. sukcesja 
naturalna), to czy ƴŀƭŜȍȅ ǿ ƴƛŊ 
ƛƴƎŜǊƻǿŀŏΚ 

{Ŋ Řǿŀ rodzaje sukcesji. tƛŜǊǿǎȊȅ ǿȅǎǘťǇǳƧŜ ƴa terenach 
cennych przyrodniczo ς ǿƽǿŎȊŀǎ ƴŀƭŜȍȅ jej 
ǇǊȊŜŎƛǿŘȊƛŀƱŀŏΦ 5ǊǳƎƛ ǊƻŘȊŀƧ ǘƻ ȊǿȅƪƱŜ ǘŜǊŜƴȅ ƴǇΦ 
ƴƛŜǳȍȅǘƪƛ  - wtedy pomagamy w jej prowadzeniu w taki 
ǎǇƻǎƽōΣ aby ǳȊȅǎƪŀŏ Ƨŀƪ ƴŀƧƭŜǇǎȊȅκodpowiedni dla 
danego terenu i gleby ǇŜƱƴƻǿŀǊǘƻǏŎƛƻǿȅ ƭŀǎΦ 

P/7 W Ƨŀƪƛ ǎǇƻǎƽō tǊƻƎǊŀƳ ƻŘƴƻǎƛ 
ǎƛť Řƻ ǇƻǘǊȊŜōȅ ǇǊȊŜǿƛŜǘǊȊŀƴƛŀ 
miasta (problemu smogu)? 

[ŀǎȅ Ǉƻǿƛƴƴȅ ǎƱǳȍȅŏ ǇƻǇǊŀǿƛŜ ƧŀƪƻǏŎƛ ǇƻǿƛŜǘǊȊŀ ǿ 
ƳƛŜǏŎƛŜΣ ƴŀǘƻƳƛŀǎǘ nie Ƴƻȍƴŀ ŘƻǇǊƻǿŀŘȊƛŏ Řƻ ǎȅǘǳŀŎƧƛ, w 
ƪǘƽǊŜƧ ƭŀǎ ƳƽƎƱōȅ ǇǊȊȅŎȊȅƴƛŏ ǎƛť Řƻ ȊŀǎƱƻƴƛťŎƛŀ ƪƻǊȅǘŀǊȊȅ 
powietrznych. 

P/8 /Ȋȅ ǊƻȊǿŀȍŀƴŜ ƧŜǎǘ ȊŀƭŜǎƛŀƴƛŜ 
ǘŜǊŜƴƽǿ ƻǎǳǿƛǎƪƻǿȅŎƘΚ 

Tak, ale obecnie nie przeprowadzono ǎȊŎȊŜƎƽƱƻǿŜƧ 
analizy takich ǘŜǊŜƴƽǿΦ 

P/9 Czy na wszystkich 
przedstawionych terenach na 
mapie, Miejscowe Plany 
Zagospodarowania 
PǊȊŜǎǘǊȊŜƴƴŜƎƻ ŘƻǇǳǎȊŎȊŀƧŊ 
zalesienia? 

bŀ ǘŜǊŜƴŀŎƘΣ ƪǘƽǊŜ ǇǊȊŜŘǎǘŀǿƛŀ ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƴȅ ƳŀǘŜǊƛŀƱ, 
nie przeprowadzono ƧŜǎȊŎȊŜ ǎȊŎȊŜƎƽƱƻǿȅŎƘ ŀƴŀƭƛȊ ǇƻŘ 
ƪŊǘŜƳ MPZP. 

P/10 Na jakim etapie Program 
ōťŘȊƛŜ ƳƽƎƱ ōȅŏ ǿǎƪŀȊŀƴƛŜƳ 
dla ǎǇƻǊȊŊŘȊŀƴƛŀ at½tΚ 

² ǇǊȊȅǎȊƱȅƳ Ǌƻƪǳ ώнлмуϐΣ Ǉƻ ƻǎǘŀǘŜŎȊƴȅƳ ǿȅōƻǊȊe 
ǘŜǊŜƴƽǿ ǇƻŘƭŜƎŀƧŊŎȅŎƘ ȊŀƭŜǎƛŜƴƛǳ; tǊƻƎǊŀƳ ōťŘȊƛŜ 
ǿƛŊȍŊŎȅ ŘƻǇƛŜǊƻ Ǉƻ ǳŎƘǿŀƭŜƴƛǳ go ǇǊȊŜȊ wŀŘť aƛŀǎǘŀΦ 

P/11 Czy jestκōťŘȊƛŜ ŘƻǎǘťǇƴŀ 
wersja elektroniczna mapy 
ƻōǊŀȊǳƧŊŎŀ ǇƭŀƴƻǿŀƴŜ 
zalesienia? 

tƻ ȊŀƪƻƵŎȊŜƴƛǳ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎƧƛ ǎǇƻƱŜŎȊƴȅŎƘ mapa zostanie 
ǳŘƻǎǘťǇƴƛƻƴŀ na stronie internetowej, razem z 
ȊŀƱŊŎȊƻƴȅƳƛ ǳǿŀƎŀƳƛ z konsultacji. 

P/12 /ƻ ǿ ǎȅǘǳŀŎƧƛ ƪƛŜŘȅ ƧŜǎǘ Ƨǳȍ 
MPZP (lub wydana decyzja o 
WZ) i deweloper rozpoczyna 
budowť, podczas gdy to 
miejsce posiada deficyt zieleni i 
ƳƻƎƱƻōȅ np. Ȋƻǎǘŀŏ ȊŀƭŜǎƛƻƴŜ? 

Niestety, jeǏƭƛ ǘŜǊŜƴ jest Ƨǳȍ ǇǊȊŜȊƴŀŎȊƻƴȅ ǇƻŘ inwestycje 
budowlane, to takiego terenu nie Ƴƻȍƴŀ ǳǿȊƎƭťŘƴƛŀŏ  
w Programie, a w przypadku samowoli budowlanej 
ƳƻȍƭƛǿƻǏŎƛ ǎŊ ǘȅƳ ōŀǊŘȊƛŜƧ ƻƎǊŀƴƛŎȊƻƴŜΦ 

 NOWA HUTA 
NH/1 Co w sytuacji, ƎŘȅ ǿƱŀǏŎƛŎƛŜƭ ƴƛŜ 

jest zainteresowany 
zalesieniem swojego gruntu, a 
obszar jest zaznaczony do 
zalesienia? 

Nie ma ƳƻȍƭƛǿƻǏŎƛ ȊƳǳǎȊŜƴƛŀ ǇǊȅǿŀǘƴŜƎƻ ǿƱŀǏŎƛŎƛŜƭŀ do 
przeprowadzenia zalesienia, natomiast koordynatorzy 
PǊƻƎǊŀƳǳ ōťŘŊ starali ǎƛť ƴŀƳŀǿƛŀŏ do zalesiania, przy 
czym ostateczna decyzja zawsze ƴŀƭŜȍȅ Řƻ ǿƱŀǏŎƛŎƛŜƭŀ. 



 

1 3  μ wŀǇƻǊǘ ȊŜ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 
 

NH/2 Wŀƪ ōťŘȊƛŜ ǿȅƎƭŊŘŀŏ  
rekompensata za zaprzestanie 
ǳȍȅǘƪƻǿŀƴƛŀ ƎǊǳƴǘǳ ǊƻƭƴŜƎƻΚ 
Czy ōťŘȊƛŜ ƧŜŘƴƻǊŀȊƻǿŀΚ Jaka 
ōťŘȊƛŜ ƧŜƧ ǿȅǎƻƪƻǏŏΚ  

Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 
ǇǊȊŜǿƛŘǳƧŜ ƴŀǎǘťǇǳƧŊŎŜ ǊƻȊǿƛŊȊŀƴƛŀΥ 
1. ό5ƭŀ ǿǎȊȅǎǘƪƛŎƘ ƪǘƽǊȊȅ ƴƛŜ ǎŊ ǇǊƻŘǳŎŜƴǘŀƳƛ ǊƻƭƴȅƳƛύ 

Wsparcie za zalesienie od пфуп ȊƱ Řƻ тснп ȊƱ za  
м Ƙŀ ǿ  ȊŀƭŜȍƴƻǏŎƛ ƻŘ Ǝŀǘǳƴƪƽǿ ŘǊȊŜǿΣ 
charakterystyki gruntu,  

2. ²ǎǇŀǊŎƛŜ Ȋŀ ǇƛŜƭťƎƴŀŎƧť ƻŘ тфп ȊƱ do 1сну ȊƱ Ȋŀ м Ƙŀ 
ǊƻŎȊƴƛŜ ǇǊȊŜȊ р ƭŀǘ ƛ ƧŜǏƭƛ ŘƻŎƘƻŘȊƛ ȊŀōŜȊǇƛŜŎȊŜƴƛŜ ǘŜƧ 
uprawy to dodatkowo пнп ȊƱ za hektar,  

3. Premia zalesieniowa, tylko dla produŎŜƴǘƽǿ ǊƻƭƴȅŎƘ  
мнмр ȊƱ Ȋŀ м Ƙŀ, ǇƱŀǘƴƻǏŏ Ȋŀ ǳǘǊŀŎƻƴŜ ŘƻŎƘƻŘȅ  
Ȋ ŘȊƛŀƱŀƭƴƻǏŎƛ ǊƻƭƴƛŎȊŜƧΣ ǇƱŀŎƻƴŀ ŎƻǊƻŎȊƴƛŜ ǇǊȊŜȊ мн ƭŀǘ. 

NH/3 Czy kategoria ƎǊǳƴǘƽǿ ma 
znaczenie ƧŜǏƭƛ ŎƘƻŘȊƛ ƻ jej 
zalesianie? 

aŀ ȊƴŀŎȊŜƴƛŜΣ ǇƻƴƛŜǿŀȍ ǇƻŘ ȊŀƭŜǎƛŀƴƛŜ ǿȅȊƴŀŎȊŀƴŜ ōťŘŊ 
grunty najgorszej kategorii. JŜǏƭƛ dany ƎǊǳƴǘ ƴŀŘŀƧŜ ǎƛť 
ǇƻŘ ǇǊƻǿŀŘȊŜƴƛŜ ǇǊƻŘǳƪŎƧƛ ǊƻƭƴŜƧ ǘƻ ƴƛŜ ǇƻǿƛƴƛŜƴ ōȅŏ 
zalesiany.    

  



 

1 4  μ wŀǇƻǊǘ ȊŜ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 
 

 NOWA HUTA cd. 

NH/4 /Ȋȅ ƧŜǎǘ ƳƻȍƭƛǿƻǏŏ ǿȅƳƛŀƴȅ 
Ǝŀǘǳƴƪƽǿ drzew (drzewostanu) 
na wskazanym terenie?  

½ŘŜŎȅŘƻǿŀƴƛŜ ǘŀƪΣ ǿƽǿŎȊŀǎ proponowana jest zmiana 
Ǝŀǘǳƴƪƽǿ drzew na dostosowane i dopasowane do 
ŘŀƴŜƎƻ ǏǊƻŘƻǿƛǎƪŀΦ Przewidywane jest stopniowe 
przerzedzanie oraz wprowadzanie ƴƻǿȅŎƘ Ǝŀǘǳƴƪƽǿ. 

 KROWODRZA 
K/1 Pytanie o ǇǊȊȅǎȊƱƻǏŏ ǘȅŎƘ ƭŀǎƽǿΥ 

ŎȊȅ ōťŘŊ ƻƴŜ ǇŜƱƴƛŏ ŦǳƴƪŎƧŜ 
ƻŎƘǊƻƴƴŊΚ Jakie jest znaczenie 
funkcji ochronnej? 

W ǇǊȊȅǇŀŘƪǳ ƭŀǎƽǿ ƎƳƛƴƴȅŎƘ ŎȊȅ ǇŀƵǎǘǿƻǿȅŎƘΣ ǘƻ  
ǿ ǿƛťƪǎȊƻǏŎƛ ǇƻǎƛŀŘŀƧŊ ƻƴŜ ŦǳƴƪŎƧť ƻŎƘǊƻƴƴŊΦ W 
ƻŘƴƛŜǎƛŜƴƛǳ Řƻ ƭŀǎƽǿΣ ƪǘƽǊŜ ƧŜƧ obecnie ƴƛŜ ǇƻǎƛŀŘŀƧŊ, to 
ZŀǊȊŊŘ Zieleni Miejskiej wraz z Birem UǊȊŊŘȊŀƴƛŀ Lasu i 
Gospodarki LŜǏƴŜƧ ǇƻǎǘŀǊŀ ǎƛťΣ  aby ƧŊ ǳȊȅǎƪŀƱȅ ƧŜǎȊŎȊŜ ǿ 
tym roku [2017]. 
Funkcja ochronna ǳƴƛŜƳƻȍƭƛǿƛŀ przeprowadzanie 
wycinki, las ǎƱǳȍȅ ŘȊƛťƪƛ ǘŜƳǳ ǿȅƱŊŎȊƴƛŜ ǊŜƪǊŜŀŎƧƛ ƛ 
ƻŎƘǊƻƴƛŜ Ǝŀǘǳƴƪƽǿ.    

K/2 WŀƪƛŜ ǎŊ ǎȊŀƴǎŜ dla dalszego 
zalesiania Witkowic? 

Planowane jest ǇƻǿƛťƪǎȊŜƴƛŜ ȊŀǊƽǿƴƻ ǇŀǊƪǳΣ Ƨŀƪ ƛ ƭasu  
ǿ ²ƛǘƪƻǿƛŎŀŎƘΦ ¢ŜǊŜƴȅ ǊƻƭƴŜ όǇǊȅǿŀǘƴŜύ ȊƻǎǘŀƴŊ 
ǎȊŎȊŜƎƽƱƻǿƻ ǇǊȊŜŀƴŀƭƛȊowane pod ƪŊǘŜƳ ǇƻǿƛťƪǎȊŜƴƛŀ 
ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ ƛ ǿƱŊŎȊŜƴƛŀ Řƻ Programu. 

K/3 Wŀƪ ǿȅƎƭŊŘŀƧŊ ƳƻȍƭƛǿƻǏŎƛ 
ȊŀƭŜǎƛŜƴƛŀ ƻōǎȊŀǊƽǿ 
ȊƭƻƪŀƭƛȊƻǿŀƴȅŎƘ ǿ Ǉƻōƭƛȍǳ ǳƭΦ 
YǳȋƴƛŎŀ YƻƱƱŊǘŀƧƻǿǎƪŀ? 

W tym miejscu ȊƭƻƪŀƭƛȊƻǿŀƴŜ ȊƻǎǘŀƴŊ raczej parki ƴƛȍ 
lasy, natomiast ƪƻƴƛŜŎȊƴŀ ƧŜǎǘ ŘƻƪƱŀŘƴŀ ŀƴŀƭƛȊŀ 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego. 

 

  



 

1 5  μ wŀǇƻǊǘ ȊŜ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 
 

5. Aneks :   

5.1. Program spotkania  
 

Punkt programu Czas trwania 

1. tƻǿƛǘŀƴƛŜ  ƳƛŜǎȊƪŀƵŎƽǿ  ƛ ¦a ǇǊȊŜȊ aƻŘŜǊŀǘƻǊŀΦ  
tǊȊŜŘǎǘŀǿƛŜƴƛŜ ƎƻǏŎƛ 

Ok. 5 min 

2. Moderator:  

¶ Przedstawia cel spotkania i jego program, 

¶ hƪǊŜǏƭŀ zasady przebiegu i czas trwania, 

¶ ǇǊȊŜŘǎǘŀǿƛŀ  Ǌƻƭť  ƳƻŘŜǊŀǘƻǊŀΦ  

Ok. 10 min 

3. ¦ŘȊƛŜƭŀƴƛŜ ƎƱƻǎǳ ŜƪǎǇŜǊǘƻƳ ǿƎ ǿŎȊŜǏƴƛŜƧ ǳǎǘŀƭƻƴŜƧ ƪƻƭŜƧƴƻǏŎƛ 
²ȅǎǘŊǇƛŜƴƛŜΥ т Ƴƛƴ 
Prezentacja: 15 min 
Prezentacja: 15 min 

4. tǊȊŜƧǏŎƛŜ Řƻ ŘȅǎƪǳǎƧƛ Ȋ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎŀƳƛ 
YǊƽǘƪƛ ǿǎǘťǇ ς ǇǊȊȅǇƻƳƴƛŜƴƛŜ ȊŀǎŀŘΣ ǇǊȊŜƪŀȊŀƴƛŜ ƳŀǘŜǊƛŀƱƽǿ ƛǘǇΦ 

Ok. 3-5 min 

5. Dyskusja: 

¶ Pytania zapisywane na flipcharcie 

¶ ¦ŘȊƛŜƭŀƴƛŜ ƎƱƻǎǳ ǇǊȊŜȊ ƳƻŘŜǊŀǘƻǊŀ 

¶ CƻǊƳǳƱŀΥ ǇȅǘŀƴƛŜ - ƻŘǇƻǿƛŜŘȋ 
90 min 

6. Praca na mapach: 

¶ 5ƻ нл ƻǎƽō - ǇǊŀŎŀ ƴŀ ƳŀǇŀŎƘ ƭŜȊŊŎȅŎƘ ƴŀ ǎǘƻƱŀŎƘ  

¶ tƻǿΦ нл ƻǎƽō - ǿŜǊƴƛǎŀȍ 

7. ½ŀƪƻƵŎȊŜƴƛŜ ǎǇƻǘƪŀƴƛŀ ƛ ǇƻŘȊƛťƪƻǿŀƴƛŜ Řƭŀ ƎƻǏŎƛ 

¶ tƻƛƴŦƻǊƳƻǿŀƴƛŜ ƻ ƳƻȍƭƛǿƻǏŎƛ ǿȅǊŀȍŜƴƛŀ ƻǇƛƴƛƛ ƴŀ 
ŦƻǊƳǳƭŀǊȊǳΣ ȊŀǇƻȊƴŀƴƛŀ ǎƛť Ȋ ŘƻŘŀǘƪƻǿȅƳƛ 
informacjami na stronie www 

Ok. 5-10 min 

  



 

1 6  μ wŀǇƻǊǘ ȊŜ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 
 

5.2. YǿŜǎǘƛƻƴŀǊƛǳǎȊ ǇȅǘŀƵ 

FORMULARZ KONSULTACYJNY 
YƻƴǎǳƭǘŀŎƧŜ ŘƻǘΦ  αtƻǿƛŀǘƻǿŜƎƻ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ȊǿƛťƪǎȊŜƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ  

miasta Krakowa na lata 2018 ς нлплέ 

WŜȍŜƭƛ ƳŀǎȊ ƧŀƪƛŜǏ ǳǿŀƎƛΣ ǎǳƎŜǎǘƛŜ ƭǳō ǇƻƳȅǎƱȅ ȊǿƛŊȊŀƴŜ z tǊƻƎǊŀƳŜƳ ȊǿƛťƪǎȊŜƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛΣ ȊƎƱƻǏ ƧŜ 
ǇƻƴƛȍŜƧΥ 

1. /Ȋȅ ȊƴŀǎȊ ƳƛŜƧǎŎŀ ƴŀ ǘŜǊŜƴƛŜ YǊŀƪƻǿŀΣ ƪǘƽǊŜ ƴŀƭŜȍȅ ǳǿȊƎƭťŘƴƛŏ ǇƻŘŎȊŀǎ ƻǇǊŀŎƻǿŀƴƛŀ 
tǊƻƎǊŀƳǳ ȊǿƛťƪǎȊŜƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ Miasta KrakowaΚ WŜǏƭƛ ǘŀƪΣ ǘƻ ǇǊƻǎȊť ƧŜ ǿǎƪŀȊŀŏ όǿǎƪŀȍ 
ƭƻƪŀƭƛȊŀŎƧť ς adres/nr ŘȊƛŀƱƪƛ όƭǳō ŘȊƛŀƱŜƪύΣ ƻōǊťōΣ ƧŜŘƴƻǎǘƪŀ ŜǿƛŘŜƴŎȅƧƴŀ - oraz uzasadnij 
ǎǿƽƧ ǿȅōƽǊύ.  

 

 

2. Czy dostrzegasz ƧŀƪƛŜǏ ǇǊƻōƭŜƳȅκƻōŀǿȅ ȊǿƛŊȊŀƴŜ Ȋ opracowywanym Programem 
ȊǿƛťƪǎȊŜƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ Miasta KrakowaΚ WŜǏƭƛ ǘŀƪΣ ǇƻŘȊƛŜƭ ǎƛť ƴƛƳƛ ƻǇƛǎǳƧŊŎ ƧŜ ǇƻƴƛȍŜƧΦ 

 

 

3. Czy ƳŀǎȊ ƧŀƪƛŜǏ ǇȅǘŀƴƛŜκǳǿŀƎť ŘƻǘȅŎȊŊŎŜ Programu ȊǿƛťƪǎȊŀƴƛŀ ƭŜǎƛǎǘƻǏŎƛ aƛŀǎǘŀ 
Krakowa? JŜǏƭƛ ǘŀƪ ȊŀǇƛǎȊ ƧŜ ǇƻƴƛȍŜƧΦ Podaj nam ǎǿƽƧ ŀŘǊŜǎ Ŝ-mail ς ǿƽǿŎȊŀǎ ǇƻǎǘŀǊŀƳȅ ǎƛť 
na nie ōŜȊǇƻǏǊŜŘƴƛƻ ƻŘǇƻǿƛŜŘȊƛŜŏΦ hŘǇƻǿƛŜŘȊƛ ƴŀ Ǉȅǘŀƴƛŀ ȊŀŘŀƴŜ ǿ ŎȊŀǎƛŜ ǎǇƻǘƪŀƵ 
konsultacyjnych ōťŘȊƛŜ Ƴƻȍƴŀ ȊƴŀƭŜȋŏ ǊƽǿƴƛŜȍ na stronie www.zzm.krakow.pl ǿ ȊŀƪƱŀŘŎŜ 
αbƻǿŜ [ŀǎȅέ. 

 

 

LƳƛťΣ ƴŀȊǿƛǎƪƻΣ ŀŘǊŜǎ Ŝ-mail lub/i telefon kontaktowy  όŘŀƴŜ ƴƛŜ ōťŘŊ ǇǳōƭƛƪƻǿŀƴŜύ 

 

WyraŨam zgodň na przetwarzanie moich danych osobowych dla potrzeb niezbňdnych dla realizacji ĂPowiatowego programu zwiňkszenia 
lesistoŜci miasta Krakowa na lata 2018 ï 2040ò (zgodnie z ustawŃ z dnia 29 Sierpnia 1997 roku o ochronie danych osobowych (Dz. U. 
2016 r. poz. 922).  

 



 

1 7  μ wŀǇƻǊǘ ȊŜ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 
 

5.3. tǊŜȊŜƴǘŀŎƧŜ ŜƪǎǇŜǊǘƽǿ Ȋ  ½½a ƛ .¦[ƛD[ 

  

  



 

1 8  μ wŀǇƻǊǘ ȊŜ ǎǇƻǘƪŀƵ ƪƻƴǎǳƭǘŀŎȅƧƴȅŎƘ 
 

  

  






















